
Zápis 
 

z 34. schůze komise tělovýchovy a sportu, konané dne 5.2. 2018 

v SOŠ informatiky a spojů Kolín 
 

 

Přítomni: p. Čtvrtečka, Mgr. Herčík, p. Holoubek, Mgr. Prachař, p. Smejkal, p. Sodo-

ma, p. Šotola, p. Těšitel, Mgr. Tuček, Mgr. Zeman 

Omluveni: MUDr. Balík, p. Čejka, p. Sarauer 

 

Dále přítomni: Mgr. Kesner, Mgr. Morová – OŠKS 

 

  

Program schůze 
 

1. Schválení programu 

2. Kontrola zápisu  

3. Kontrola čerpání 

4. Programová dotace 2018 

5. Anketa Sportovec Kolína 2017 

6. Projednání žádostí 

7. Různé 
 

 

Průběh schůze 
 

1. Program schůze byl bez doplňků schválen 

 

2. Kontrola zápisu  
 

3. Kontrola čerpání 

 

 Mgr. Tuček informoval komisi o čerpání k datu schůze: 

- schválené akce – 14.500,- Kč, zůstatek – 685.500,- Kč 

 

4. Programová dotace 2018 

   

 Mgr. Tuček informoval o skutečnosti, že žádost o dotaci podalo řádně celkem 54 

klubů a oddílů, po termínu podal žádost Štítarský SK, který tak nesplnil podmínky 

pro přidělení dotace. OŠKS provedl kontrolu náležitostí všech žádostí a tam, kde na-

lezl nedostatky (chybějící částka, o kterou subjekt žádá, chybějící seznam členů, ne-

doložené výsledky …), vyzval jednotlivé subjekty k jejich odstranění – všechny tyto 

nedostatky byly odstraněny. Problémem zůstává, že Aeroklub Kolín a Duende ta-

neční skupina Kolín nemají sídlo na území Kolína – OŠKS oba kluby vyzve 

k nápravě, pokud nedojde ke změně sídla, nebude dotace vyplacena. 

 

 prozatím dva kluby, a to eXtreme Team Kolín a SSK Kolín zažádaly o nižší dotaci, 

než by jim při výpočtu podle kritérií náležela; při stanovení výše dotace je třeba se 

držet výše v žádosti.  

 

 pracovní skupina p. Holoubek, p. Šotola, p. Těšitel, Mgr. Tuček provedla 4.2. vy-

hodnocení dotazníků za 2. pololetí 2017 a na základě tohoto vyhodnocení předložila 

komisi návrh na rozdělení programové dotace na 1. pololetí 2018 

 



 

Usnesení č. 286: 
 

Komise na základě kontroly a vyhodnocení žádostí o dotaci a dotazníků za II. polo-

letí roku 2017 doporučuje zastupitelstvu a radě města schválit navrhovanou výši 

dotací na činnost TJ a sportovních klubů v 1. pololetí roku 2018 v souladu se schvá-

lenými kritérii Programu na podporu sportovní činnosti tělovýchovných jednot a 

sportovních klubů v územním obvodu města Kolína pro rok 2018 a Kritérií komise 

pro sport a tělovýchovu rady města. Tabulka navrhovaného rozdělení dotací je pří-

lohou tohoto zápisu.   
 

Hlasování:  9 – 0 – 0 

 

 Mgr. Tuček informoval o skutečnosti, že celá řada TJ a sportovních klubů nezažáda-

la o dotaci na MŠMT v rámci programu Můj klub. Pokud jde o taneční kluby, neza-

žádaly zřejmě z toho důvodu, že ve smyslu podmínek programu nejsou sportovními 

kluby, a nesplňují tak podmínky pro možnost přidělení dotace. Ostatní kluby, které 

buď nežádaly (Agro Kolín – ASPV, Agro Kolín – volejbal, Arena Kolín, Klub kolín-

ských turistů, Z&S Apache Team, z.s., Sokol Sendražice, Potkali se u Kolína, Klub 

vodních sportů Kolín, SK Fortuna Kolín, Ju-Jutsu Kolín), nebo neuvedly, zda zažá-

daly (SKP Kolín, Aeroklub Kolín, PTA Kolín), sdružují více než 500 členů do 23 let, 

což znamená, že do kolínského sportu mohlo přijít ze strany MŠMT odhadem zhruba 

o 750.000,- Kč více. Podle mínění členů komise by bylo dobré podmínit v rámci 

městské programové dotace na příští rok plné vyplacení dotace podáním žádosti o 

dotaci z MŠMT, aby TJ a kluby byly motivovány k zajištění sportovní činnosti svých 

členů i z jiných zdrojů, než pouze z městských. 

 

5. Anketa Sportovec Kolína 2017 

 

 P. Holoubek zpracoval výsledky  

 vystupující – Veronika Wildová, Flying Boys, CossDance, taneční gymnastický 

pár 

 Mgr. Tuček a Mgr. Kesner informovali o schůzce s moderátorem Jaromírem 

Bosákem  

 Mgr. Tuček a Mgr. Morová připravili podklady pro moderátora a předali mu je, 

stejně jako režii slavnostního vyhlašování 

 podrobný scénář – byl dopracován 5.2. a odeslán moderátorovi a režii 

 p. Těšitel zpracoval zasedací pořádek  

 p. Holoubek zajistil pozvánky na raut, logo, diplomy, ceny, instalace na jevišti 

proběhla po schůzi komise 

 Mgr. Morová zajistila poukázky na odměny   

 květiny – Morová  

 

6. Projednání žádostí 

 

 žádost SC Kolín o dotaci ve výši 10 000,- Kč na Procházkův memoriál  
 

Usnesení č. 287: 
 

Komise vzhledem k tomu, že žádost má všechny náležitosti a jedná se o vybranou 

akci, doporučuje radě města schválení dotace pro SC Kolín ve výši 10 000,- Kč na 

Procházkův memoriál na rozhodčí, zdravotní dozor, poháry, medaile a diplomy. 
 

Hlasování:  10 – 0 – 0 



 

 žádost Handball Clubu Kolín o dotaci ve výši 28.500,- Kč na účast na mezinárodním 

turnaji mladších žáků Zorno Cup ve Stupavě (Slovensko) 
 

Usnesení č. 288: 
 

Komise vzhledem k tomu, že žádost má všechny náležitosti a jedná se o reprezenta-

ci města, doporučuje radě města schválení dotace pro Handball Clubu Kolín ve výši 

15 000,- Kč na účast na mezinárodním turnaji mladších žáků Zorno Cup ve Stupa-

vě (Slovensko) na ubytování, stravování a dopravu.  
 

Hlasování:  9 – 0 – 1 
 

7. Různé 

 

 termín pro předání Cen za mimořádný přínos kolínskému sportu na kolínské radnici 

bude ve středu 21. března 2018; Mgr. Tuček dodá na OŠKS nominaci laureátů 

 

 Mgr. Kesner informoval o možnosti ještě urychleně dodat materiály do Zpravodaje 

 

 

 

Příští schůze komise se uskuteční v pondělí 5. března 2018 od 16.00 hod. v SOŠ in-

formatiky a spojů Kolín. 

 

 

 

 

 

 

          _________________________________                  ________________________________ 

    Mgr. Jiří Tuček – předseda komise      Mgr. Petr Kesner – vedoucí OŠKS  


